
Zápis z jednání Komise rozhodčích ČVS, 2.2.2025 ve 20:00, Online 

Přítomni: Jan Havlíček, Marek Lorenc, Jana Zbudilová, Klára Janáková, Radim Dostál, Šárka

Macková, Emilie Řezníčková, Zdeněk Janků, Ivo Klemeš, Arnošt Poisl


Hosté: Petr Blecha


1) Zpráva předsedy 
J.Havlíček zhodnotil domácí sezonu 2024 a významné mezinárodní akce - MS v halovém 
veslování a Coupe de la Jeunesse. V sezoně 2024 se podařilo rozhodčími obsadit všechny regaty 
i přes jejich neustále vzrůstající počet a rozsah. Poděkování patří všem rozhodčím, kteří v sezoně 
aktivně pracují na regatách. 


J. Havlíček dále informoval o systému jednání s P-ČVS, není pravidelná účast předsedů komisí na 
jednání, což nevytváří prostor pro plošnou diskuzi k důležitým tématům. Podklady komise pro P-
ČVS je možno podávat elektronicky, zpětná vazba P-ČVS je sporadická. 


Komise rozhodčích bude v roce 2025 pracovat ve stejném složení jako doposud s tím, že aktuální

prioritou je vzdělávání a sjednocení metodiky napříč rozhodčími.


2) Zpráva oblastních místopředsedů 

Vltava: M. Lorenc, aktuálně žádné nové informace


Labe: K. Janáková informovala o zájemcích z oblasti Labe na složení zkoušek rozhodčího v 
sezoně 2025


Morava: J. Zbudilová, aktuálně žádné nové informace


3) Materiál KR, Rozpočet 2025 
J. Havlíček informoval o pořízení startovací pistole na Beach Sprint, drobného spotřebního 
materiálu ke stávající technice rozhodčích (baterie, antény, apod.) dle požadavků místopředsedů a 
dále o pořízení funkčních polokošil a čepic s kšiltem pro rozhodčí. Distribuce rozhodčím proběhne 
v průběhu jara, v rámci regat. 


Materiál KR je pravidelně udržován a inventarizován, aktuální inventurní seznamy budou předány 
P. Blechovi. Řeší K. Janáková, M. Lorenc, J. Zbudilová za jednotlivé oblasti, termín do konce 
02/2025


Činnost KR ČVS v roce 2025 bude zahrnovat velký celorepublikový víkendový seminář 
rozhodčích, terénní metodickou práci, přípravy rozhodčích na národní i mezinárodní zkoušky a 
odměny členů KR za svěřené úkoly. 


Návrh rozpočtu KR ČVS na sezonu 2025 v návaznosti na plánované aktivity je 250 tis., z toho 200 
tis. na činnost a 50 tis. na materiál. Položkový rozpočet sestaví J. Havlíček a předá P. Blechovi k 
prezentaci na P-ČVS, termín do konce 02/2025


4) Administrativa členské základny 
Adresář rozhodčích zveřejněný v zabezpečené sekci na webu veslo.cz je pravidelně aktualizován. 
Všichni rozhodčí kteří složili zkoušky v roce 2024 jsou registrováni v systému Sportis a mají 
přidělené reg. číslo.


Proběhne další kolo dotisku plastových průkazů rozhodčího (noví rozhodčí, změny jmen, apod.), 
řeší Š. Macková. Termín: neprodleně




Formuláře se souhlasem ke zpracování osobních údajů (“GDPR”) řeší průběžně E. Řezníčková.


Proběhla diskuze nad vhodností využití informačního systému EOS. KR bere na vědomí informace

P. Blechy, že ČVS implementuje jiný systém s podobnou funkcionalitou. 


5) Metodika, vzdělávání 
Zkoušky na licenci oblastního rozhodčího 2025 se budou konat v sobotu 28.6.2025 při MČR 
žactva v Račicích. Řeší Z. Janků, Š. Macková


Na zkoušky mezinárodního rozhodčího World Rowing se bude připravovat Matouš Bělohlávek, s 
předpokladem složení v sezoně 2025. Řeší: Z. Janků, H. Klementová


Vzdělávací plán pro rok 2025 a dále bude aktualizován a zaslán na sekretariát ČVS.


Metodický tým bude nadále působit ve stávajícím složení: 


Vedoucí metodik: Z. Janků

Labe: Z. Janků, J. Nejedlá

Vltava: Š. Macková, H. Klementová

Morava: R. Dostál, J. Zbudilová


Metodické dokumenty KR budou aktualizovány metodickým týmem KR ČVS a zveřejněny, resp. 
distribuovány rozhodčím. 


Seminář rozhodčích je plánován na listopad / prosinec 2025 a bude kromě výkladu pravidel a 
metodiky zaměřen zejména na rozbor konkrétních reálných situací z praxe a způsobu jejich řešení 
(kazuistika). 


6) Termínová listina ČVS 2025, delegace 
KR ČVS bere na vědomí termínovou listinu zveřejněnou na webu veslo.cz a informaci od STK 
ČVS, že tato termínová listina je aktuální a měla by být finální. 


KR projednala principy delegace rozhodčích na regaty ČVS a ustanovuje pracovní skupinu 
pověřenou sestavením delegací rozhodčích na soutěže v sezoně 2025 ve složení M. Lorenc, J. 
Zbudilová, E. Řezníčková. Termín: do konce 02/2025


KR bere na vědomí delegace mezinárodních rozhodčích World Rowing (E. Řezníčková ERU23CH 
Račice, J. Havlíček WRCH Šanghaj, ERU19CH Kruszwica). Dále bere na vědomí jednotlivé účasti 
národních a mezinárodních rozhodčích na výměnných programech (mezinárodní regaty a pozice 
NTO při světových a evropských akcích).


7) ERU23CH, Račice, 09/2025 
S ohledem na rozsah akce a předběžný návrh dopravních pravidel se KR shoduje na delegaci 24 
rozhodčích NTO, z toho nejvýše 8 zahraničních rozhodčích v rámci výměnných programů.


8) Podněty na ČVS 
Odměny místopředsedům KR ČVS - KR žádá P-ČVS o poskytnutí pravidelné odměny 
místopředsedům KR za jednotlivé oblasti. Vykonávání této funkce je časově i organizačně 
náročné, místopředsedové dále mají ve správě technické vybavení které skladují, udržují a 
zapůjčují na regaty a za které nesou zodpovědnost. Za výkon funkce místopředsedy KR dosud 
žádná odměna není poskytována a související náklady nejsou ani nijak kompenzovány. Z 

http://veslo.cz


dosavadních jednání je zřejmá vůle P-ČVS odměnu poskytnout, nepodařilo se však dosud vyřešit 
výši odměny a formu vyplacení. Řeší J. Havlíček, P. Blecha


Lékař regaty - KR znovu diskutovala potřebu zřízení institutu “Lékař regaty” min. při MČR v 
Račicích (celkem 9 závodních dnů v sezoně) a zakotvení jeho pravomocí a odpovědností do 
systému ŘZV. KR obnoví jednání s Lékařskou komisí ČVS a P-ČVS. Řeší J. Havlíček, P. Blecha 


Intervaly mezi starty - KR bude znovu navrhovat změnu ŘZV, pravidla “Intervaly mezi starty”, 
které bylo změněno při VH 2023. Variantou je návrh kompromisního znění, je nezbytná analýza a 
diskuze v rámci ČVS. Řeší J. Havlíček, P. Blecha


Pravidla coastal / beach sprint - KR bude ve spolupráci s komisí Coastal navrhovat kompletní. 
nové znění Řádů příbřežního veslování. Je vytvořen návrh, který v roce 2024 nebyl postoupen na 
VH, je nutno jej revidovat a předložit nové kompletní znění na VH 2025. Řeší H. Klementová, J. 
Havlíček, P. Blecha


9) Diskuze, Různé 
Proběhla diskuze k problematickým situacím sezony 2024. 


Proběhla diskuze k Primátorkám 2025.


Jednání bylo ukončeno ve 22:10 hod.


Zapsal J. Havlíček
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